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Fråga till  
ordförande i nämnden för Arbetsmarknad, näringsliv och attraktivitet om matchning av 
arbetssökande med arbetstillfälle 
 
Många branscher och underleverantörer har det tufft på grund av höga räntor och ökade kostnader. Speciellt tufft är 
det för trähusbranschen där varslen är stora. Flera av dessa företag finns på höglandet i vårt län där de flesta av de 
som jobbar också bor. Samtidigt finns det andra branscher som har behov av arbetskraft, även i andra delar av vårt 
län. Det pågår arbete mellan kommuner och Arbetsförmedlingen för att matcha jobbsökande med de behov av 
arbetskraft som finns. Detta har media rapporterat om under hösten.  
 
Region Jönköpings län har regeringens uppdrag att samordna och leda det regionala utvecklings- och tillväxtarbetet 
och ska arbeta för en väl fungerande arbetsmarknad och en varaktigt ökad sysselsättning i länet. Utifrån det 
aktuella läget i länet vill jag fråga ordförande i nämnden för Arbetsmarknad, näringsliv och attraktivitet, Kerstin 
Hammar (M) 
 
Gör Region Jönköpings län tillräckligt för att matcha arbetssökande med de behov av 
arbetskraft som finns i länet just nu? 
 
 
 
 
 
 
 
Per Danielsson (KD) 


